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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 28 august 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 13 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos András - sat 
Coșeni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Jancsó Éva, Jánó Mihail, Kádár Imola, Kiss-Bartha 
Annamária, Kolcza István, Sipos Dóra-Viola, Zsigmond József. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă 
de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 923/2023. Ședința se desfășoară prin sistemul 
de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Morar Edith înlocuitorul secretarului general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Sunt 
Kondor Ágota. Să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Suntem prezenți 13. Suntem statutari. Toată lumea a primit Ordinea de zi. 
Trebuie să votăm despre două puncte. Suntem de acord cu Ordinea de zi? Are cineva 
propuneri la Diverse? Să votăm despre Ordinea de zi dacă suntem de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Da, sunt de acord.”  
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 



care-l au în problema respectivă. (lb.r.): Dl. Comăneci, dacă reușiți să intrați în ședință, vă 
rog să semnalați, să schimb limba. (lb.m.): Începem discutarea punctului 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și 
completării Contractului de asociere nr. 43661/01.08.2023 încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe prin Consiliul Local al municipiului Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya 
Ádám”, Asociația Mathias Corvinus Collegium Egyesület, Vibe Events Management SRL și 
Asociația „Komitátusz” Egyesület în vederea organizării Festivalului cultural și de tineret 
„SEPSI TABAKÓ” în municipiul Sfântu Gheorghe, în perioada 31 august – 02 septembrie 
2023, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Aș dori să vă atrag 
atenția asupra faptului că în anexa proiectului de hotărâre a fost făcută o corectură, în loc de 
500 trebuie scris 500.000 lei.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Este vorba 
de o modificare a contractului de asociere în ceea ce privește organizarea festivalului din 
acest an și care a mai fost modificat. Asocierea se modifică în sensul că se va alătura 
Asociația pentru Dezvoltarea Turismului în județul Covasna, care vor contribui la 
organizarea evenimentului cu suma de 240.000 lei, care va fi cheltuită pentru achitarea 
onorariilor unor artiști muzicali, sonorizarea scenei, respectiv niște cheltuieli în legătură cu 
voluntarii. În afara de aceasta bugetul deja stabilit anterior se va modifica la Casa de cultură 
”Kónya Ádám”, care conform noului buget vor contrinui la organizarea festivalului cu suma 
de 1.477.180 lei. Nu se vor modifica liniile bugetare, ci s-a majorat suma cu care dorim să 
achităm onorariile artiștilor, în funcție de schimbarea programului, respectiv și în cazul 
Asociației „Komitátusz” s-a majorat bugetul stabilit anterior la suma de 581.081 lei, care la 
fel ca și anterior va reprezenta suma rezultată din obținerea de sponsorizări și de alte 
finanțări. Desigur asociația care acum s-a alăturat va delega o persoană în comisia de 
supraveghere. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Mulțumim pentru 
prezentarea proiectului de hotărâre. Comisiile de specialitate I, IV, V și VI au acordat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. Aș menționa faptul că în comisia IV, colegul consilier Sipos 
Dóra-Viola nu a votat. În comisia nr. V nu a votat Zsigmond József, iar în comisia VI colegii 
consilieri Sipos Dóra-Viola și Zsigmond József nu au votat. Are cineva de adăugat ceva, sau 
întrebări în legătură cu acest proiect de hotărâre? Dacă nu, vă rog să votăm despre proiectul 
de hotărâre.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Da, sunt de acord.”  
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 289/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Mulțumesc. Am votat 
punctul 1. Urmează punctul 2. Cine va prezenta proiectul de hotărâre, pentru că este trecut ca 



și inițiator dl. primar.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind privind aprobarea 
modificării și completării HCL nr. 306/2022 privind aprobarea înfiinţării Unității de educație 
timpurie antepreșcolară cu personalitate juridică din municipiul Sfântu Gheorghe, situată pe 
strada Kós Károly nr. 19/A, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Pot să prezint și eu.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Bine, atunci vă rog dl. 
viceprimar.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mulțumesc pentru cuvânt. 
Când am aprobat organigrama și statul de funcții ale Creșei Sfântu Gheorghe, atunci am 
aprobat și un stat de funcții preliminar. Acum în urma înscrierilor reale, când au fost 154 
reînscrieri și 190 înscrieri, iar până la sfârșitul lunii august vor mai fi evaluate 17 înscrieri, 
acum se va clarifica de ce funcții este nevoie în realitate, motiv pentru care trebuie modificat 
statul de funcții. Pentru funcționarea celor 17 grupe va fi nevoie de 34 posturi didactice, față 
de cele aprobate anterior în număr de 27. Conducerea creșei propune încetarea posturilor de 
coordinator, totodată se propune încetarea posturilor de spălătoreasă și de asistentă medicală. 
Se propune includerea unui post de șofer, iar postul de educator-puiericultor în număr de 32, 
se propune să fie completat cu încă două posturi, respectiv totodată se propune suplimentarea 
postului de bucătar cu încă un post. Se propune încetarea a trei posturi de infirmieri, respectiv 
crearea unui post de administrator. Acestea ar fi propunerile la statul de funcții.” 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile de specialitate I, IV și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Are 
cineva de adăugat ceva, sau întrebări în legătură cu acest proiect de hotărâre? Dacă nu, vă rog 
să votăm despre proiectul de hotărâre.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Da, sunt de acord.”  
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 290/2023. 
 Doamna președinte de ședință KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Am votat și punctul 2. 
Mulțumim pentru prezență. Ne vom întâlni miercuri, pe data de 30. Mulțumesc. La 
revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 28 septembrie 2023. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                     PENTRU SECRETAR GENERAL 
              Kondor Ágota                               Morar Edith 


